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 SFP / Kim Liljequist lämnade följande motion vid kommunfullmäktiges 

sammanträde 24.10.2022: 
 
”Energi-, byggnadskostnadsindex- samt bränslepriserna ökar snabbt i 
dagens läge, och det är förväntat att denna utveckling möjligen kommer att 
fortlöpa länge. Dessutom är Kyrkslätts kommuns ekonomi i en utmanande 
situation, vilken kräver brådskande balanseringsåtgärder. Det är skäl att 
undvika onödiga kostnader. 
 
Därför bör Kyrkslätts kommun försnabba försäljningen av tomma 
byggnader, som tagits ur bruk. Detta motiveras även av att ifrågavarande 
byggnaders uppvärmnings-, service- och fastighetsskötselkostnader löper 
och växer hela tiden, vilket inte är optimalt för Kyrkslätts kommun i det 
långa loppet. Ifall dessa byggnader inte kan säljas, fås sålda eller 
fastighetskostnaderna minimerade inom rimlig tid, så bör man även 
överväga rivning som en option. 
 
Kyrkslätt 30.9.2022 
Kim Liljequist (SFP)” 
 
Utöver av Kim Liljequist undertecknades motionen också av: Anna Aintila, 
Kari Virtanen, Jani Ekman, Johanna Järvinen, Kim Åström, Ulf Kjerin, Carl-
Johan Kajanti, Josephine Frimodig, Tony Björk, Martin Valtonen, Antti 
Kilappa, Pekka M Sinisalo, Anders Adlercreutz, Noora Piili, Leena Virkki, 
Jukka Ylikoski, Matti Kaurila, Jussi Määttä, Patrik Lundell, Ville Salminen, 
Kim Männikkö, Antti Salonen, Martin Honkanen, Piia Aallonharja, Jerri 
Kämpe-Hellenius, Markus Myllyniemi och Eero Lankia. 

        
 
Beslut Kommunfullmäktige sänder fullmäktigemotionen till kommunstyrelsen för 

beredning. 
 
 


